HOFEX 2025 – Your Gateway to Culinary Innovation HOFEX 2025助您開啟餐飲科技新時代

Get ready to **transform your kitchen with pioneering suppliers** and **state-of-the-art equipment**! HOFEX 2025 is making its triumphant return from 14–16 May 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Our Kitchen Equipment & Catering Supplies Sector is your one-stop hub for culinary space innovation, **featuring Asia's most trailblazing exhibitors and products** set to redefine culinary excellence. Join us to connect with leading suppliers, and experience live demonstrations of innovative products. HOFEX 2025 is where culinary visions come to life!

您是否正在尋找顛覆性供應商及頂尖設備,徹底提升廚房效能?2025年5月14-16日,HOFEX 將重磅回歸香港會議展覽中心!我們的廚房設備及餐飲供應展區將<mark>匯聚亞洲革新科技與先鋒參 展商</mark>,引領餐飲業邁向全新高度!想要與頂級供應商接洽、參與創新的產品實時演示?立即登 記參觀HOFEX!

> Register for 登記參觀 HOFEX







Mytico

Rational iCombi Pro 10 1/1 Auto Dose

C.E.C. CATERING EQUIPMENT CO. LTD





Manitowoc Ice Machine

Merrychef 12e

CENTURY EQUIPMENT COMPANY LTD





Smart Dual-Chamber Utensil Washers (AS-UX2)

SMART Energy Saving Door-Type Dishwasher (AS-100 (HeatPLUS))

CHAMPION GROUP INTERNATIONAL LIMITED





Onigiri Forming Robot w/ Wrapping
Machine

Rice Dispenser 3 MM

MIYAKEJIMA COMPANY LIMITED

Your dream of an efficient, future-ready kitchen is just one visit away! Don't miss this exceptional opportunity to elevate your culinary operations. Register now to secure your admission badge at HOFEX 2025!

您絕對可以實現理想中的高效能廚房!不要錯過這個徹底改革您餐飲運營的機會!立即登記參觀,預留您在HOFEX 2025的入場席位!

Register for 登記參觀 HOFEX

Organiser:



• 17/F, China Resources Building, 26
Harbour Road, Wanchai, Hong
Kong



Informa Markets



